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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v ponedeljek, 23.09.2019 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 11 
članov občinskega sveta, od točke 6 naprej je bilo na seji prisotnih 12 članov občinskega sveta. Na seji so 
bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Rudolf HORVAT, Milan 
KAROLI, Petra KNAUS, Franc KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. 
Opravičeno odsotni so bili člani občinskega sveta Vinko GAJŠT, Danijel KOVAČ in Gina KULIČ. Z zamudo se 
je seje udeležil član občinskega sveta Danijel KOLMAN (pri točki 6 ob 17.25 uri). 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Drago DERVARIČ   - direktor podjetja Saubermacher – Komunala d. o. o. 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 6. redno sejo OS občine Tišina. V nadaljevanju je predlagal razširitev 
dnevnega reda in sicer pod točko 12. Odgovor na dopis vaščanov Sodišinec, ostali dve točki dnevnega reda 
pa se pomakneta za eno mesto navzdol. 
 
V nadaljevanju je župan podal predlagani dnevni red za 6. redno sejo OS občine Tišina v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 56:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG, DA SE DNEVNI RED 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE TIŠINA RAZŠIRI S TOČKO 12. ODGOVOR NA DOPIS VAŠČANOV SODIŠINEC, OSTALI DVE 
TOČKI DNEVNEGA REDA PA SE POMAKNETA ZA ENO MESTO NAVZDOL. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani Občinskega sveta so v nadaljevanju soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji: 
 
DNEVNI RED 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 



 

 

Stran 2 od 11 

 

1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 6. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 5. redne in 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 5. redne in 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 

pogrebne dežurne službe v Občini Tišina – II. obravnava 

6. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča – I. obravnava 

7. Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe zbiranja določenih vrst 
komunalnih odpadkov na območju občine Tišina 

8. Polletno poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2019  
9. Poročilo Nadzornega odbora »Pregled odprtih terjatev po stanju na dan 31.12.2018«   
10. Predlog Ukrepov za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2019 
11. Potek priprave vloge v okviru prednostne naložbe 4.4. v zvezi s projektom Daljinska kolesarska 

povezava med Občino Tišina, Mestno občino Murska Sobota in sosednjimi občinami (Kolesarska 
steza Vanča vas – Tišina) 

12. Odgovor na dopis vaščanov Sodišinec 
13. Tekoča problematika 
14. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 5. REDNE IN 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan najprej dal v razpravo zapisnik 5. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 57:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 20.06.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
V nadaljevanju je župan dal v razpravo zapisnik 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 58:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 12.08.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 5. REDNE IN 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
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ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 5. redne in 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 24-URNE 
POGREBNE DEŽURNE SLUŽBE V OBČINI TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
Uvodoma je župan povedal, da na predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske 
javne službe 24-urne pogrebne dežurne službe v občini Tišina v drugi obravnavi ni bil podan noben 
amandma. 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 
24-urne pogrebne dežurne službe v občini Tišina – II. obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne pogrebne dežurne 
službe v občini Tišina – II. obravnava. Mnenja je, da je predlagani Odlok o načinu opravljanja obvezne 
občinske gospodarske javne službe 24-urne pogrebne dežurne službe v Občini Tišina, skladen z veljavno 
zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Viktor OBAL. 
 
Viktor OBAL je zahteval, da se v zapisnik zapiše, da bo glasoval proti temu odloku. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  z večino (11 prisotnih, ZA = 8, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 59: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE 
OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 24-URNE POGREBNE DEŽURNE SLUŽBE V OBČINI TIŠINA V 
DRUGI OBRAVNAVI. ODLOK O NAČINU OPRAVLJANJA OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE 
SLUŽBE 24-URNE POGREBNE DEŽURNE SLUŽBE V OBČINI TIŠINA SE OBJAVI V URADNEM LISTU 
REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 

 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI TIŠINA – I. 

OBRAVNAVA 

 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave mag. Mateja Krizmanič Telkeš. 
 
Franc KOVAČ, član odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenja z nepremičninami je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Tišina – I. 
obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
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Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je 
predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Tišina – I. obravnava, skladen z 
veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo, z naslednjimi spremembami: 

- v besedilu 23. člena predloga Odloka naj se črta beseda »občinska«; 
- v besedilu 22. člena predloga Odloka, naj se spremeni višina glob za prekrške z namenom lažjega 

določanja polovičk. Višina glob naj se spremeni, in sicer: 

 za pravne osebe 840 EUR, 

 za odgovorno osebo pravne osebe 240 EUR, 

 za samostojnega podjetnika 640 EUR, 

 za fizično osebo 120 EUR.« 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Štefan KRANČIČ in Ivan HORVAT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in direktorica občinske uprave mag. Mateja Krizmanič 
Telkeš. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 60: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI TIŠINA V PRVI OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 15. DNEVNO JAVNO 
OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH 
VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. 
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podal direktor podjetja Saubermacher Komunala g. Drago 
Dervarič. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov na območju občine Tišina, ki ga je pripravilo podjetje Saubermacher-
Komunala Murska Sobota d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Marija PRELEC, Ivan HORVAT, Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Petra KNAUS, Miro 
BERKE in Oto FLISAR. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in direktor podjetja Saubermacher Komunala g. 
Drago DERVARIČ. 
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Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Viktor OBAL je predlagal, da se naj poda predlog elaborata v javno razpravo med občane. V nadaljevanju 
je predlagal, da se o predlogu elaborata glasuje poimensko.  
 
Franc KOVAČ je predlagal, da se o predlogu elaborata glasuje tajno. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta niso (12 prisotnih, ZA = 5, PROTI = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 61:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG, DA SE O PREDLOGU ELABORATA O OBLIKOVANJU 
CEN IZVAJANJA STORITEV JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA 
OBMOČJU OBČINE TIŠINA, GLASUJE POIMENSKO. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Člani Občinskega sveta niso (12 prisotnih, ZA = 2, PROTI = 6) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 62:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG, DA SE O PREDLOGU ELABORATA O OBLIKOVANJU 
CEN IZVAJANJA STORITEV JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA 
OBMOČJU OBČINE TIŠINA, GLASUJE TAJNO. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
V nadaljevanju so člani občinskega sveta podali obrazložitev svojega glasu: 
 
Danijel KOLMAN je povedal, da bo glasoval proti predlogu elaborata v predlagani obliki. 
 
Viktor OBAL je povedal, da bo glasoval proti predlogu elaborata. 
 
Ivan HORVAT je povedal, da bo glasoval proti predlogu elaborata. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so z večino (12 prisotnih, ZA = 6, PROTI = 5) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 63:  
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA POTRJUJE LETNI PROGRAM RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI 

IN CEN ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV ZA PRIHODNJE OBDOBJE ENEGA 
LETA. 

2. CENE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV ZA PRIHODNJE OBDOBJE ENEGA LETA, 
KI GA OPRAVLJA PODJETJE SAUBERMACHER- KOMUNALA MURSKA SOBOTA D.O.O., SO NASLEDNJE: 
- ZBIRANJE KOMUNALNIH ODPADKOV JE 0,10627 €/KG 
- ZBIRANJE BIOLOŠKIH ODPADKOV JE 0,10855 €/KG 
V CENI NI VKLJUČEN 9,5 % DDV. 

3. SKLEP STOPI V VELJAVO Z DNEM SPREJETJA, CENE STORITEV SE UPORABLJAJO OD ZAČETKA 
NASLEDNJEGA MESECA PO MESECU POTRDITVE, TO JE OD 01.11.2019. 

Sklep je bil sprejet. 
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K TOČKI 8 
 
POLLETNO POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 
2019  
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Franc KOVAČ, član odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenja z nepremičninami je povedal, da se je 
odbor seznanil z Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – 
junij 2019 s svojega področja. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje 
januar – junij 2019 in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor seznanil s Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje januar – 
junij 2019 in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
Damjan FICKO, predsednik odbora vaških skupnosti je povedal, da se je odbor seznanil s Polletnim 
poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje januar – junij 2019 in predlaga, da ga 
občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
Mag. Milan BALAŽIC, predsednik nadzornega odbora je povedal, da se je nadzorni odbor seznanil s 
Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje januar – junij 2019 in 
predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Marija PRELEC, Danijel KOLMAN in Viktor OBAL. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja so podali župan, računovodkinja Mateja CELEC in direktorica občinske 
uprave mag. Mateja Krizmanič Telkeš. 
 
 
K TOČKI 9 
 
Poročilo Nadzornega odbora »Pregled odprtih terjatev po stanju na dan 31.12.2018« 
 
Obrazložitev je podal predsednik nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Milan KAROLI, Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT, Štefan KRANČIČ in 
Miro BERKE. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG UKREPOV ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2019 

 
Obrazložitev je podal predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe g. 
Milan KAROLI. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 64: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG UKREPOV ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA 
GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2019. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 11 
 
POTEK PRIPRAVE VLOGE V OKVIRU PREDNOSTNE NALOŽBE 4.4. V ZVEZI S PROJEKTOM DALJINSKA 
KOLESARSKA POVEZAVA MED OBČINO TIŠINA, MESTNO OBČINO MURSKA SOBOTA IN SOSEDNJIMI 
OBČINAMI (KOLESARSKA STEZA VANČA VAS – TIŠINA) 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Daniel KOLMAN, Marija PRELEC in Viktor OBAL . 
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Viktor OBAL je podal predlog, da bi občina sama izvedla izgradnjo kolesarske steze od Kovačiča do Sinica v 
Vanča vasi. 
 
Župan je na predlog g. Viktorja OBAL umaknil predloga sklepa in povedal, da se bo predlagani predlog 
posredoval na Direkcijo RS za infrastrukturo.  
 
Viktor OBAL je prosil, da se mu posreduje kopija prejetega odgovora s strani direkcije. 
 
 
K TOČKI 12 
 
ODGOVOR NA DOPIS VAŠČANOM SODŠINEC 
 
Župan je podal odgovore na zastavljena vprašanja vaščanov Sodišinec: 

- Cesta do pokopališča Sodišinci: na tej cesto to nasutje, ki je bilo navoženo, ni bilo predvidevano, 
ker cesta ni bila v agromelioracijah in je bilo navoženo na zahtevo predsednik vaškega odbora iz 
Sodišinec. Gre se pa za poljsko cesto in je zahteval, da se naj ta material tudi navozi na to cesto. 
Zato se je ta material tudi tja navozil.  

- Struga potoka Mokoš: Mokoš je v lasti Republike Slovenije in v upravljanju Direkcije za vode, ki je 
dolžna za urejanje vodotoka prvega in drugega reda. Žal država direkciji da vedno premalo 
sredstev za ureditev potokov. 

- Urejanje grmovja in drevja v strugi potoka Mokoš: za vzdrževanje potoka Mokoš je zadolžen 
vzdrževalec Mura – Vodno  gospodarsko podjetje. Občina vsako leto opozarja vzdrževalca na to, 
ki pa zatrjuje, da dela v skladu z razpoložljivimi sredstvi, ki jih mu odmerja Direkcija za vode.  

- Zapuščena gramozna jama: jama je v lasti Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov v RS, katero pa 
mora sanirati lastnik. 

- Odsek državne ceste R2-440 odsek Petanjci – Krajna: izvaja se projektiranje za rekonstrukcijo 
ceste z izgradnjo pločnikov in kolesarske steze v enakem obsegu kot se to sedaj izvaja na Tišini in 
v Tropovcih. Leta 2017 je občina poskušala, da bi sama izvedla projektiranje, vendar nam je 
potem vseeno uspelo državo prepričati, da je šla v to in je objavila razpis ter našla sredstva za 
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pripravo projektov za izvedbo rekonstrukcije. Pri projektiranju nam je pomagal g. Simon 
Detellbach iz Krajne, ki je strokovnjak za to področje. Pomagal nam je že tudi pri cesti na Krajni in 
na cesti Murska Sobota – Gederovci. Vse skupaj pa je dosti odvisno od pripravljenosti občanov, ki 
so ob sami cesti, da bodo soglašali k odkupu zemljišč. Imamo spremenjeno gradbeno dovoljenje 
zaradi črpališča na Krajni, zaradi povišanja in nas zaradi tega direkcija rine iz cestnega sveta. 
Vsekakor bo mogla biti rekonstrukcija izvedena ob odkupu zemljišč. Brez odkupa zemljišč ob sami 
trasi, ne bo izvedena rekonstrukcija.  

 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 13 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

- Občinski praznik in Blagoslov fasade cerkev na Tišini: Vsem, ki so sodelovali pri pripravi in uspešni 
izvedbi občinskega praznika se še enkrat iskreno zahvaljujem za pomoč v svojem imenu in imenu 
občine Tišina. Prav tako se zahvaljujem vsem, ki so na kakršen koli način pomagali, sodelovali, 
darovali za obnovo fasade na naši tišinski cerkvi. Sedanji pogled na zunanjost našega največjega 
kulturno zgodovinskega spomenika nam je lahko vsem v ponos. Še enkrat iskrena hvala v mojem 
imenu in imenu občine Tišina. 

- Cesta Tišina – Tropovci: Dela na sami rekonstrukciji ceste Tišina – Tropovci se nadaljujejo. Na 
zadnji seji OS sem povedal, da bi se naj projekt zaključil do konca avgusta 2019. Zatem je Direkcija 
za ceste ta rok podaljšala do 30 septembra. Kot vidite do zaključka projekta je še kar nekaj dela, 
zato se bo rok moral podaljšati. V sklopu rekonstrukcije ceste Tišina – Tropovci se je ob 
pokopališču na Tišini podrla ograja. Občina Tišina ima v načrtu, da se na enem delu dosedanje 
ograje uredi žarni zid, tako da bo ta del zaključen v naslednjem letu. V petek, 23. avgusta 2019 je 
gradbišče ceste Tišina – Tropovci obiskala ministrica za infrastrukturo ga. Alenka Bratušek, ki si je 
ogledala prenovo ceste skozi naselje Tišina in Tropovci. Ob tem obisku smo ga. ministrico 
seznanili tudi s problematiko ceste R2-441, odsek Murska Sobota – Vanča vas – Rankovci – 
Gederovci in ceste R2-440 odsek Petanjci – Murski  Petrovci – Sodišinci – Krajna.  

- Komunalna ureditev Murski Črnci – ulica do ČN – II. faza: Zaključena je izvedba projekta 
»Komunalna ureditev Murski Črnci – ulica do ČN – II. faza za letošnje leto. V sklopu projekta je 
bila izvedena: asfaltna prevleka na cesti, meteorna in fekalna kanalizacija, javna razsvetljava, TK 
kabelska kanalizacija ter oprema praznih gradbenih parcel z javno infrastrukturo. 

- Park na Tišini, v sklopu projekta Trije parki: Tisti, ki se vozite mimo parka na Tišini ste lahko 
opazili, da se izvajajo dela v samem parku. Kot je bilo že več krat omenjeno, se v okviru projekta 
predvideva ureditev poti v parku, zasaditev dreves v skladu z arborističnim načrtom, postavitev 
otroških igral, klopi, košev, zasaditev zelene ograje – gabra. Prav tako bo v park postavljen tudi 
paviljon. Ob državni cesti, ob pločnikih pa se bo postavila še ograja v podobnem stilu, kot je bila 
nekoč.  

- Javna razgrnitev predloga modelov vrednotenja nepremičnin: Občane obveščamo, da bo od 
1.10.2019 do vključno 30.10.2019 na občinski upravi občine Tišina potekala javna razgrnitev 
predloga modelov vrednotenja nepremičnin, ki ga je pripravila Geodetska uprava Republike 
Slovenije. Več o vrednotenju nepremičnin si lahko občani preberejo na spletni strani občine 
Tišina, ki dostopno do konca tedna.  

- Nagrada študentom: Objavljen je razpis za nagrade študentom na spletni strani občine Tišina. 
Razpis bo objavljen tudi v Novinah.  

- Razpis gospodarstvo: V skladu s sklepom občinskega sklepa, ki je bil sprejet na današnji seji, bo na 
spletni strani občine Tišina objavljen razpis za gospodarstvo.  

- Razpis kmetijstvo: Še vedno je odprt razpis za kmetijstvo: za sofinanciranje zavarovalnih premij, 
apnenje, izobraževanje ter društva, ki delujejo na področju kmetijstva. Razpisna dokumentacija je 
objavljena na spletni strani občine Tišina. Prav tako pa lahko razpisno dokumentacije dobite na 
sedežu OU. Razpis je odprt do 25.10.2019.  

http://www.tisina.si/index.php?option=com_content&view=article&id=2019:vinski-bratje-letos-uspeno-izvedli-e-tradicionalno-7-sreanje-ljudskih-pevcev-in-godcev-rpo-naon-lejpon-prekmurjel&catid=50:izpostavljeno&Itemid=201
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Damjan FICKO predsednik odbora vaških skupnosti je povedal, da nima vprašanj. 
 
 
K TOČKI 14 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Ivana HORVAT je zanimalo kdaj je bil predviden konec prenove ceste Tišina – Tropovci.  
 
ŽUPAN je povedal, da 30.09.2019, prej pa 31.07.2019 v skladu s pogodbo. Zahtevalo se bo pa še 
podaljšanje roka izgradnje. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
Marija PRELEC je glede komunalne ureditve Murski Črnci povedala, da je bil na novo asfaltirani cesti na 
sredini ceste pogreznjen jašek in je bila že potrebna sanacija na tej novi cesti. Novi asfalt se je dvakrat 
prerezal in se je jašek dvignil ter ponovno asfaltiral izrezani del. Tako, da je sedaj že nova cesta pokrpana. 
Sama osebno smatra, da se kaj takega ne bi smelo zgoditi. Na gradbišču je prisoten delovodja in občasno 
bi moral biti tudi nadzornik. Zanimalo jo je kakšna je pri takšnih anomalijah odgovornost nadzornika, če 
seveda sploh je, ali pa nadzornik samo podpisuje papirje in se na terenu sploh ne prikaže.  
 
ŽUPAN je povedal, da je nadzor bil in v času samega asfaltiranja je bil sam kot župan tudi prisoten. Ko se je 
potegnil grobi asfalt se na oko ni videlo, da je ta zadeva prenizko. Ko pa se je asfaltiral končni sloj, pa se je 
videlo, da je jama. To je odgovornost glavnega izvajalca del, ker je prenizko postavil jašek. Zaradi tega je 
bila potrebna sanacija, saj je šlo za cca, 1,5 cm razlike in sicer na stroške izvajalca.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je podal pobudo, da se naj tabla z napisom Petanjci premakne na začetek gledano s smeri 
Radenec na začetek katastrske občine Petanjci. V nadaljevanju ga je zanimalo kaj je bilo v naši občini v 
devetih letih narejeno za turizem oziroma kaj bi se lahko na tem področju realiziralo. Že to, da se pokosi 
trava, saj je sam bil presenečen nad nakupom novega traktorja, ker se je zatrjevalo, da je stari dotrajan. 
Sedaj pa očitno dalje opravlja svojo funkcijo, novi pa se samo uporablja za košnjo nogometnih igrišč. Ta 
zadeva bi se lahko z mulčenjem vmes šla gor po nasipu, čeprav nasip ni v naši lasti. Lepo bi bilo, da bi se to 
naredilo, kajti ogromno ljudi se rekreira ob reki Muri. Zato je potrebno to zadevo na neki način tudi 
vzdrževati. Če imamo lepo urejeno krajino, je za vse lepo, ne samo za nas. Prosil je za odgovor. 
 
ŽUPAN je glede košnje povedal, da občina kosi pot ob reki Muri na vsake tri tedne in sicer od Murskih 
Črnec pa do Petanjec. Kosi pa se še nasip reke Kučnice. Kar se pa tiče nasipa na reki Muri pa je povedal, da 
ga kosi Mura – Vodnogospodarsko podjetje in je v njegovi pristojnosti, zato žal v to ne moremo posegati. 
Kar se tiče turizma je pojasnil, da je bilo čez 30 vabil poslanih društvom, organizacijam in podjetnikom in 
tisti, ki živijo največ od turizma, se ni odzval noben. Podan bo tudi pisni odgovor. 
 

*     *     *     *     * 
 

Viktor OBAL je zastavil naslednja vprašanja: 

 Glede na to, kako se je blatilo njegovo ime, da nasprotuje gradnji večnamenske športne dvorane, 
sedaj pa je minilo že sedem let od začetka tega projekta. Takrat je ga. direktorica ponosno izjavila, da 
imamo edini vso dokumentacijo pripravljeno. Zanimalo ga je: Zakaj se ne začne delati večnamenska 
športna dvorana in koliko denarja je bilo do sedaj vloženega v ta projekt. Prosil je za pisni odgovor. 

 Na k. o. Rankovci je postavljen oddajnik, ki je imel v začetku enega operaterja, sedaj ima že tri. Iz tega 
naslova se v občinski proračun že leta in  leta steka lep denar. Zato ga je zanimalo koliko se je od 
postavitve oddajnika in do danes iz tega naslova nabralo sredstev v občinskem proračunu. Prosil je za 
pisni odgovor. 
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 Cesta Gederovci – Murska Sobota: okrog se širijo govorice, da nekateri ne pristanejo oziroma ne 
podpišejo za odkup zemljišč oziroma parcel. Na podlagi 14. člena poslovnika občinskega sveta je 
zahteval imena in priimke lastnikov teh zemljišč in parcel, ter datum kdaj je to bilo.  
ŽUPAN je pojasnil, da se gre za pet lastnikov, imena in naslovi pa nam niso bili sporočeni. To je vse kar 
znamo, zaradi varstva osebnih podatkov drugih podatkov ne dajo. Kar zakon ne dovoli, ne moremo 
zahtevati. Bilo je povedano, da pet lastnikov ni dvignilo odločb ter se je vse skupaj zavleklo za dva 
meseca, tako da se je celotna zadeva pomaknila v leto 2019. Problem je, da se niso dvignile odločbe o 
razmejitvi in se niso strinjali z samo razmejitvijo, tako da do odkupa še ni prišlo. Samemu geometru so 
zatrdili, da ne bodo dali zemljišča. Geodetinja nas je o tem seznanila in enako so potrdili tudi na 
direkciji. Ampak imena in priimkov ne dajo, ker se gre za varstvo osebnih podatkov.  
Viktor OBAL je povedal, da se potem lahko to zavleče še za pet let in če on ve kdo je ta oseba, bo sam 
osebno šel do njega in ga vprašal kaj je na stvari, lahko pa je kakšno ozadje.  

 Pri pokopališču v Gradišču je bila deponija mletega asfalta in ga je zanimalo: Kje se je porabil oziroma 
kam se je odpeljal omenjeni mleti asfalt. Prosil je za pisni odgovor. 
ŽUPAN je pojasnil, da se je omenjeni mleti asfalt vgradil v spodnji ustroj cestišča v tampon.  

 V nadaljevanju je prebral pismo g. Slavka Rogan glede obiska župana pri njih v zvezi s soglasjem za 
služnost za izgradnjo vodovoda. Glede na to ga je zanimalo: Koliko se bodo povečali stroški izgradnje 
pomurskega vodovoda zaradi zavrnitve tega soglasja. Po tem pismu točno vemo, kdo je odgovoren za 
ta spor oziroma ne podpis soglasja. Prosil je za pisni odgovor. 
ŽUPAN je pojasnil, da se zato stroški ne bodo povečali nič, kajti trasa se bo malo samo prestavila, ker 
so hoteli imeti dva elektro jaška, sedaj bo pa samo en jašek. 

 Rekonstrukcija odseka ceste do hišne številke 22a v Rankovcih oziroma cesta do družine Lindič: 
Lansko leto, ko se je izvajala agromelioracija v tem delu občine v k. o. Rankovci in v k. o. Borejci, sem 
takoj, ko je šel prvi tovornjak po tej cesti obvestil gospodarja. Takrat je bilo zmenjeno, da bo izvajalec 
omenjeni odsek saniral, kar smo se tudi strinjali. Letos, ko je vreme dopuščalo, je izvajalec začel odsek 
sanirati. Glede na to, da je sosed te ceste, je sanacijo te ceste vsakodnevno spremljal. Povedal je, da je 
bil ogrožen, kako ta sanacija poteka, ne po krivdi izvajalca ampak naročnika. Nekega dne je obvestil g. 
verta, da si ogleda potek dela. Prišel je, seveda me o tem ni obvestil. Izvedel sem od izvajalcev. 
Odgovor, ki ga je dal vodilnemu oziroma delovodji je bil, kako smo se zmenili, tako delajte. V tem 
primeru je bilo z izvajalcem zmenjeno, da sanira del te ceste. Ostalo je 100 m2 asfalta, ki bi ga bilo 
potrebno vzeti dol in 5 cm dati gor. Ta sanacija bi občino stala po grobi oceni cca. 4.000 €. Tega občina 
ni sposobna riskirati za Rankovce. Ta cesta bi se potem uredila za naslednjih 20 let. Kot so strokovnjaki 
povedali, bo ta cesta začela čez dve leti pokati. Tudi ga. Lindič je bilo obljubljeno, da se bo to saniralo 
kot je potrebno. Zanimalo ga je: Zakaj teh 4.000 € niste dali za to cesto in potem je ta cesta za 
naslednjih 20 let urejena. Prosil je za pisni odgovor. 

 Ga. Lindič je tudi na občino poslala dopis in je povedala naj se o tem seznani tudi občinski svet. Ker ga 
še nismo dobili je povedal, da upa da bo ta dopis prebran na seji občinskega sveta.  

 
ŽUPAN je povedal, da bodo podani pisni odgovori. 
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je podal pobudo, da bi naj občina subvencionirala odvoz smeti.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da občina lahko subvencionira samo strošek javne infrastrukture. To pomeni, če bi mi 
za zbirni center Petanjci zaračunavali najemnino. Ker pa nimamo nobene najemnine, zato nimamo 
možnosti izvajati subvencije.   
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je glede posipavanja cest v zimskem času opozoril na ne posipavanje stranskih cest in ulic, kajti 
vsi smo občani občine. Namreč v Borejcih se posipava cesta samo do avtobusne postaje, zato je podal 
pobuda, da v primeru večje poledice, se naj posipa vse ceste in ulice.  
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ŽUPAN je povedal, da je smisel posipa tam, kjer se odvija promet, ki to sol obdela. Strošek, ki ga imamo na 
soljenju je za cca. 13 km, vseh cest v občini pa je cca. 40 km. To pomeni krat tri tisti strošek, ki ga imamo 
za zimsko službo.  
 
 
 
 
6. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 21.25 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


